

Notice to members regarding Proxies:

Dear RASC member,

The best way to participate in the Annual Meeting is to attend the meeting and to vote in person. This allows you to cast your vote, based both on the opinions that you held prior to the meeting and also on the discussion that takes place at the meeting itself.

If you cannot attend the Annual Meeting, but wish to participate, you may ask someone else who will be at the meeting to cast a vote on your behalf. That person (referred to as your "Proxy Holder") may vote for you only if she (or he) is a voting member in good standing of the RASC and has been properly appointed by you by properly completing, dating, and signing the form of Proxy on the previous page. This should only be done after you have reviewed the issues with your intended Proxy Holder and he/she has agreed to act on your behalf in the manner indicated. A person can refuse to be your Proxy holder if they feel they cannot in good conscience represent you as you have indicated.

In order to be valid, your Proxy must, at a minimum, bear your name, the name of the Proxy Holder, your signature, and the date when you sign the Proxy. Give, mail, or fax the completed Proxy form to your Proxy Holder by **2012 June 25**.

If you personally do not know anyone attending the General Meeting, you may wish to contact one of the members in good standing listed below to determine if one of them is willing to act as your Proxy Holder. Your Proxy Holder may not transfer your Proxy to another person.

You may instruct your Proxy Holder how to vote on your behalf, either by completing the appropriate sections on the form or by attaching clear written instructions. In spite of any instructions that you give to your Proxy Holder, she or he may withhold your Proxy on any motion, if relevant new information is presented at the Annual Meeting that addresses your concerns and that the withholding of your Proxy would be in your best interest.

After the Annual Meeting, the Proxy Holder will provide you with summary of the results, how your Proxy was voted, and in the event your Proxy was withheld, an explanation of why it was withheld.

Choose your Proxy Holder wisely and follow up with them after the Annual Meeting.

If you personally do not know anyone attending the Annual Meeting, you may wish to contact one of the members in good standing listed below to determine if one of them is willing to act as your Proxy Holder. Your Proxy Holder may not transfer your Proxy to another person.

proxy1@rasc.ca = Dave Chapman (Halifax)

proxy2@rasc.ca = Chris Beckett (Regina)

proxy3@rasc.ca = Dave Clark (London)

proxy4@rasc.ca = Luca Vanzella (Edmonton)

Note au sujet des procurations:

Cher membre de la SRAC,

La meilleure façon de participer et de voter à la Réunion annuelle est encore d'y être. Cela vous permet de voter de façon éclairée non seulement à partir de ce que vous saviez déjà mais aussi à la lumière des débats qui se tiendront à la réunion.

Si vous ne pouvez être présent, vous pouvez mandater, par procuration, une personne présente pour voter en votre nom. Cette personne (votre mandataire) peut voter en votre nom seulement si elle est un membre votant en règle de la SRAC et si vous l'avez dûment mandaté en complétant, datant et signant la procuration à la page précédente.

Vous ne devriez pas mandater une personne sans avoir discuté avec elle des questions qui vous intéressent et sans qu'elle n'accepte d'exercer le mandat selon votre volonté. Une personne a le droit de refuser le mandat si elle pense qu'elle ne peut pas, en toute conscience, l'exercer selon votre volonté.

La procuration doit, au minimum, porter votre nom, le nom d'un mandataire, votre signature et la date de cette signature. Vous devez remettre le formulaire à votre mandataire (en personne, par la poste, courriel, fax) avant le **2012 juin 25**.

Si vous ne connaissez par personne qui va à la réunion, vous pouvez contacter un des membres sur la liste ci-dessous afin de déterminer s'il y en a un qui accepterait d'être votre mandataire. Votre mandataire ne peut pas transférer votre procuration à une autre personne.

Vous pouvez demander à votre mandataire de voter comme vous le désirez sur les diverses propositions en complétant la partie pertinente au recto ou en fournissant des instructions claires et écrites. Nonobstant vos instructions, le mandataire a le droit de ne pas exercer votre mandat lors d'un vote si on y présente des renseignements qui répondent à vos inquiétudes et qui font en sorte qu'il y va de votre intérêt de ne pas voter.

Après la réunion, le mandataire vous fera rapport des résultats, de la façon qu'il a exercé votre procuration, et dans le cas d'un non-vote, il vous expliquera pourquoi.

Choisissez sagement votre mandataire; communiquez avec votre mandataire avant et après la réunion.

Si vous ne connaissez personne qui participera à la Réunion annuelle, veuillez communiquer avec un des membres en règle ci-dessous et vérifiez si l'un d'eux accepterait d'être votre mandataire. Cette personne n'est pas autorisée à transférer votre procuration à une autre personne.

proxy1@rasc.ca = Dave Chapman (Halifax)

proxy2@rasc.ca = Chris Beckett (Regina)

proxy3@rasc.ca = Dave Clark (London)

proxy4@rasc.ca = Luca Vanzella (Edmonton)

THE ROYAL ASTRONOMICAL SOCIETY OF CANADA
 LA SOCIÉTÉ ROYALE D'ASTRONOMIE DU CANADA

PROXY 2012

Your name: (please print)

 I, being a voting member in good standing of the Royal Astronomical Society of Canada (RASC), hereby appoint Proxy Holder:

 (please print)

to attend and vote on my behalf at the Annual Meeting of the RASC to be held on 2012 July 1, and at any adjournments. I hereby revoke any Proxy that I have previously given for this meeting.

I understand that the following instructions are guidelines for the Proxy Holder only and that, having discussed these issues with me, the Proxy Holder will use best judgement when applying my proxy.

**Motion — Election of Auditor:
 Tinkham & Associates**

For: _____ Against: _____

Holder's Discretion: _____

I understand that the Proxy Holder has the right to also withhold my proxy if relevant new information is presented at the annual meeting that addresses my concerns and that the withholding of my proxy would be in my best interest. I also understand that the Proxy Holder will provide me with a summary of the results, how my proxy was voted, and in the event my proxy was withheld, an explanation of why it was withheld.

Date: _____

Signature: _____

PROCURATION 2012

Votre nom: (en lettres moulées)

 Étant un membre votant en règle de La société royale d'astronomie du Canada (SRAC), je nomme comme mandataire:

 (en lettres moulées)

pour exercer mon vote par procuration lors de la Réunion annuelle, le 1 juillet 2012, et de tous reports de celle-ci. J'annule, par la présente, toute procuration antérieure visant la même réunion.

Je reconnais que ces instructions ne servent qu'à guider mon mandataire et qu'ayant discuté de ces questions avec moi, mon mandataire utilisera son bon jugement en exerçant le mandat.

**Motion — nomination des vérificateurs:
 Tinkham & Associates**

pour: _____ contre: _____

à la discrétion du mandataire: _____

Je reconnais que le mandataire a le droit de voter différemment de ma procuration si de nouvelles informations présentées lors de la réunion répondent à mes préoccupations et que ce geste serait dans mon meilleur intérêt. Le mandataire m'informerait des résultats et de l'usage qu'il aura fait de ma procuration et, si elle n'est pas suivie, il m'expliquerait pourquoi.

Date: _____

Signature: _____